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Protokoł Nr x)020t2
z sesji Rady Gminy Mielków

z 26 llpca 20If r.

sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy - JózefŹy8adło słowami ',olwieram
sesję Rady Gminy Mietków''' pz}vitał wszystkich zebranych, na podstawie lisry
obecności stwierdził quorum i poinformował, że z poŹ4dku obnd zdejmuje się punkt
3 : ''Podjęcie uchwaty w sprawie ske8i Ewy Rajczakowskej-Jarosz, d)Tekora
Gimżjum w Mietkowie na bezcz}nność Małgorzaty Komanieckiej, d)a€klora
szkoły Pod$awowej w Mietkowie'' i przedstawił porządek oblad po fmianach:

l' Podjęcie uchwały w splawie zmiany budzetu gminy na 2012 rok.

2' Podjęcie uchwary w sprawie zaciągnięcia kred}tu.

3. Pod.jęcie uchwaly w sprawie skar8i pani Zofii Bogacz w sprawie zfuiechanja
pżez wez wójla Gminy Mietków, pana Adama Kozarowicz3'
przeprowadzenia kont.o]i w sprawie złoŹonego w dniu 1l czeNca 2012 r'
fawiadomienia o R7lewaiu szamba plzez nieszkankę miejscowości Milin
paniąPelagię sfuka.

4. Wnioski i interpeleje radnych.

5. sprawy różne.

w niązku ze nnianani w lorządku obrad Prz,ewodniczący zaiządził głosowanie:
Głosowało 1 5 radnych - oddano 1 5 głosów ,,za,,, Przewodniczący Rady stwieldził, że
porządek obrad został Przyję1y jednogłośnie'

Pa'i Regina ozga' skarbnik Gminy uzasadniła koniecaość hiany w budzecie orż
odcz}tała projelć uchwahrr'
Ptewodniczący zarządził głosowanie'

ołosowało 15 radnych oddano 15 głosów,'za''.
Przewodnicfący slwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Pani Regina ozga. skarbnik Gniny uzasadnjła koniecaość podjęcia uchwaiy w
spEwie zlciągnięcia ked}tu oraz odczlała projekt uchwały.
Przewodniczący zjrządził głosowmie'

Głosowało 15 radlych oddano 15 głosów,,za'..
PŹewodniczący stwierdfił, Ź€ uchwała została podjęta jednogłośnie'



Ad 3:

Zastępca Przewodnicząceao Pani Helena Afrymowicz odcz}tała projek uchwały w
sprawie rozpatrzenia skargi Pani Zofii Bogacf na bezczynność wójta Gminy
Mietków i zMądziła głosowanje.

Głosowało 15 radnych - oddano 15 głosów ''fa'''
ZaŚtępca Przewodniczącego slwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

wnioski i inteĘelacje radnych:
' Pani Helena Ańymowicz zap)1ała o remonĄr pżyŚl€lków autobusoqch' ze

względu na ro' że jest to wjzytówka wsi' wójt stwierdził, że przyśanki są
zmierzone i będę rozmawiał z Panią skarbnik w sprawie sfinansowania
przedsię*zięcia' Przysranek w Proszkowic@h koło cmentaża nie zostmie
łymieniony a jed}nie popnwiony. Pracownicy interw€ncyjni zosraną
skierowani do prac na pŹystankach'
Pan Ryszard Łącz stwierdzil' że przystanek autobusowy' który miał na własny
koszt remontować nadaje się tylko do kasacji' Wniósł o obecność radcy
prawnego na posiedreniach Konisji Rewizyjnej' w zwiąfku z pracami
dotyczącymi w]miany słupów energeiycznych oaajmił' że Pan stmisław Król
odnówił podpisania zgody w sprawie wymiany słupa na swojej posesji' Idóry
stoi na środku podwórka i utrudnia poruszanie się po ptacu i poprosił o jego
osunięcie. Pracownicy firmy eneĘetycmej poinformowali Pana Króla, że
jeżeli nie wjlazi zgody najego wymianę to on pozostanie takijakijest i nie na
możliwości jego usunięcia' Pm Frmczyk stwierdził, że Gmina nie moŹe nic
frobić w tej sprawie zobić' poniewr słxp stoi na pl]wahej posesji'
stwierdził także, Źe w trakci€ modemizacji linii średDiego napięcia słupy w
miarę możliwości Są wyciąEme z p.,vatnej posesji i ustawiane w pasie
drogo!]rm' Pan Łącz stwiedził, źe skoro robiono prcjekr na moderniacji linii'
to mogli ten słup zaprojekować nie na środl.'u podwórka' Pan Andrzej
Pietruszka s|wierdził, że na Miosek Pana Licnerskiego z Mietkowa energetyka
usunęła słup z posesji i podpięła budyn€k pod sąsiedni sł!p. Pmi Joleta
Bot€cka stwierd'ła' re osobom naleł się odsfkodowania i czynsz dzierŹar'ny
za umiejscowienie słuPa energetycznego na posesji oru zasady wejścia na

- Pan Henryk Kazimierczat stwierdził, Źe przy spŹą1miu dro8i fiemia została
wysypana na drogę i na chodnik. wójt srwierdzjł, że sprawa rcstała ju
Tsro\?orr s Rejorie D.og rr sprawa bedzie ponowiond.

. Pan Marek Korzinski aP}tał kto jest właścicielem rcM w Proszkowicach,
k!óry nie jesr oczysfczany. wójt obiecał sprawdzić' ale najprawdopodobniej
powiatoły ponieważ jest przy drcdze powiatowej' ZaPlał takze o kwory
dotacji do usuwania ubestu. wójt wskazał' że nalezy w tej sprawie
kontaktować sie z Dracownikien UG Pania Janmzik'



. wójt złoź7ł życzenia Amon . solenizmtkom z okazji imienin'
wójt przedsrawił spEwę możliwości likwidacji ZGK i włączenia jednostki do
Urzędu ominy jako v'dział ]ub referat' w zwjązku z potrzebą odfyskiwania
VAT pŹez Urząd Gminy. Jawor jest tzkim przypadkiem. łv r€j chwili UG i tak
ZGK płaci za usfu8i. Pd AndJzej Pietruszka stwieldził, re tak samo jest w

- wójr poprosił o faakceptowanie zatrudni€nia pracoMika na pół etatu do
GOK.
wójt s.wjerdził' Źe praco$nicy zGK zosta]i pouczeni' że podczas odczJ,ttl
licaików poboru wody mają obowią;zek zaplać jak *yg]ąda sprawa
opró2niania szmba' Stwierdził, ż ma możliwość decyzją wyznacfyć termi!
odbioru szamba i odciążenia opłatąza ro'
Poi Jolanu Boreckd p?eoslawi]a Śan /awdrsowanlf prac przy oĘaniacji
obsługi Pielgrzymk.

PEewodnicfący Rady Gminy 'Zamykam sesję Rady cminy Mietków''

Elżbieta sFówka.Rojek
Naganie sesji RG staiowi załącznik do protokołu _ pb4a cD.


